

Visit of External Affairs Minister to Kyrgyzstan (August 3-4, 2018)

Visit of External Affairs Minister to Kyrgyzstan (August 3-4, 2018)

1. The External Affairs Minister (EAM) of India, Smt. Sushma Swaraj, will pay an official visit to Kyrgyzstan from 3 to 4 August 2018. During the visit, EAM will call on the President of the Republic of Kyrgyzstan, H.E. Sooronboi Jeenbekov on 3 August 2018.
2. She will hold a bilateral meeting with the Foreign Minister of the Republic of Kyrgyzstan, H.E. Erlan Abdyldaev on 4 August 2018.
3. India's relations with Kyrgyzstan are built on a strong foundation of the old historical and cultural ties. Both India and Kyrgyzstan have developed multi-faceted cooperation in all areas of bilateral and multi-lateral relations.
4. The visit will provide an opportunity to further strengthen bilateral relations between India and Kyrgyzstan.

2 August 2018

Bishkek

Визит Министра иностранных дел в Кыргызскую Республику (3-4 августа 2018 г.)

1. Министр иностранных дел Индии, г-жа Сушма Сварадж посетит Кыргызстан с официальным визитом с 3 по 4 августа 2018 года. В ходе визита 3 августа состоится встреча с Президентом Кыргызской Республики Е. П. Сооронбаем Жээнбековым.
2. 4 августа 2018 года она проведет двустороннюю встречу с Министром иностранных дел Кыргызской Республики Е. П. Эрланом Абдылдаевым.
3. Отношения Индии с Кыргызстаном строятся на прочной основе историко-культурных связей. Индия и Кыргызстан развивают многоплановое сотрудничество по всем направлениям двусторонних и многосторонних отношений.
4. Этот визит предоставит возможность для дальнейшего укрепления двусторонних отношений между Индией и Кыргызстаном.

2 августа 2018

Бишкек